

《单词百科:multi-platform是什么意思?multi-platform怎么发音?multi-platform的解释和用法》

英语单词multi-platform是什么意思?multi-platform怎么读?multi-platform怎么发音?简答网为您整理了multi-platform的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



multi-platform怎么读

multi-platform的读音:[ˈm ɪt ˈplætf m]

multi-platform的意思

1、〔软件〕适用于多平台的;〔信息、娱乐节目等〕多平台发布的;

multi-platform的相关词组

1、diving platform 跳台;

- 2、five-meter platform 5米跳台;
- 3、main platform 基本站台;
- 4、oil platform [经] 石油平台;
- 5、platform tunnel 旅客站台地下道;
- 6、platform ticket 站台票;
- 7、platform shoe 厚的鞋底, 至足跟部分更厚的女鞋;
- 8、platform roofing 站台雨棚;
- 9、platform diving 跳台跳水;
- 10、platform car 铁路的平板车;
- 11、platform bridge 天桥;
- 12、platform balance 台秤, 地磅;
- 13、shooting platform [体]射击馆;
- 14、abrasion platform 海蚀[浪蚀]台地;
- 15、built platform 堆积台地;
- 16、continental platform 大陆台地;
- 17、cross platform 跨平台;

multi-platform的双语例句

1、Is equipped with broadband access, providing all-digital, multi-information trading platform.

配备宽带接入, 提供全数字化、多功能的信息交易平台.

2、The GR-2837 standard provides a platform for developing multiservice transport systems based on ATM.

GR-2837为开发基于ATM的多服务传输系统提供了平台.

3、The paper proposes a method of design and implementation of 3 grade hierarchical multimedia share platform.

提出了一种3级架构多媒体共享平台系统设计与实现方法.

4、Developers can use it to build across multiple hardware platforms, databases and operating systems interoperable applications.

开发人员能够用它建立跨多个硬件平台、数据库和操作系统的可互操作的应用系统.

5、Multimedia tutorials reduce learning curve for those who have never used an online trading platform.

为初次使用网上交易平台的新用户提供多媒体指南以减少学习上的弯路.

6、People can implement many types of SIP-based multiparty real-time communication system using TAURUS platform.

借助TAURUS平台,可以很方便的实现多种基于SIP的实时通信系统.

7、These distributed application systems and data sources have composed the multi-platform and multi-product environment.

这些应用系统和数据源构成了分布式、多平台、多产品结构的复杂的企业应用环境.

8、The whole system can run in Web Browser with multi platform.

整个系统可跨平台运行在Web浏览器中.

9、PG multi-channel polygraph is composed of unit, sensor, WINDOWS software platform and printer.

PG型多道心理测试仪由主机、传感器、Windows工作平台软件及打印机组成.

10、a multimedia platform

多媒体平台

11、ToDesk is a multi platform remote control software.

ToDesk是一款多平台远程控制软件.

12、The 996.ICU page was soon blocked on multiple platforms including the messaging

tool WeChat and the UC Browser.

不久，该主页被多家网络平台屏蔽，包括通讯工具微信和UC浏览器。

13、 Couple this with a system like Google Play Games Services, and you can really do some fun things with cross-platform, multi-device and multi-user gaming.

将其与Google PlayGames Services这类系统结合后，就能真正通过跨平台、跨设备和多用户游戏来做些有趣的事了。

14、 Convergence is the norm, with applications built for multiple platforms and multiple devices at any one time.

在任何时候，对于一个为多平台和多设备开发的应用而言，融合是必须的。

15、 The crustal evolution in Liaoning Province has undergone multiple stages, in which the basement was formed in Archeozoic-Paleoproterozoic Era, platform cover was developed in Mesoproterozoic-Middle Triassic, and platform was mobilized after Middle Triassic. The Nos.

辽宁省地壳演化经历了太古宙古元古代基底形成、中元古代中三叠世地台盖层发展、中三叠世以后地台活化等发展阶段。

16、 Anole takes advantage of multi-tier design methodology. By defining a platform abstract tier, it is capable of hiding platform details as well as relations between the core engine and specific applications.

变色龙引擎采用具有平台抽象层的多层设计，隔离了平台细节与引擎核心、应用之间的关联；

17、 Test Platform of Study on Multi-agent Trust Based on Aglets

基于Aglets的MAS信用研究的实验平台设计

18、 The multi BRI device can be looked upon as a universal hardware platform with plenty of line resource that can supply not more than 8 independent BRIs or random combinations of these 8 BRIs for various high layer applications.

该设备可以看作是一个提供了丰富线路资源的通用硬件平台，它提供至多8个基本速率接口或其中任意几个基本速率接口的任意组合，为不同的高层应用服务。

以上是简答网为您整理的multi-platform怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于multi-platform的用法、multi-platform的释义、multi-

platform的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/multi-platform>

